
Styrelsemöte UVK  20190828 Plats: Husby 
Säteri  

kl. 18.00 

Närvarande: Elin Esperi, Pia Båvegård, Ida Ivarsson, Anna Lundberg, Anette Stafring, Ylva 
Sundgren Wallin 

Förhinder:  Eva Karlsson, Leif Johansson, Birgitta Ulväng 

Ärende Beslut Ansvarig Tidsplan

1. Mötets öppnande

2. Val av sekreterare 
och justeringsman

Anette Stafring, sekreterare 
Anna Lundberg, justerar

3. Godkännande av 
dagordning

Dagordningen godkändes

4. Föregående 
protokoll

Fråga Birgitta om nötbesättning

5. Ekonomi -Postgirot 95 246kr 
-Sparkonto 60 792kr

6. Medlemsnytt och 
infoblad

Första infoblad har kommit ut. Nytt 
blad kommer i början av september.

7. Medlemsvård 
2019/aktiviteter

20 november föreläsning med Fanny 
Gott. 
Vi tackar nej till Sophie Atkinson då 
det blir för dyrt. 
Planeringsmöte och glöggmingel i 
december. 
Clinic i vinter

 Ida Ivarsson 
och Elin Esperi

8. Beslut mellan 
styrelsemöten

Inga beslut

9. Fårsektion Beslut att köpa in enligt offert från 
Siltbergs; 11737,50 kr ink moms 
Funktionärer saknas ofta på tävling, 
störst problem i IK1. 
Vi har genomfört en tävling på 
Färingsö. 
Kommande tävlingar IK1 Seglinge, IK2 
Östa och IK1 och VP Örsundsbro. 
Arbete forsätter med nya 
besättningar. 

Anette 
Stafring



Ordförande: Elin Esperi                                                                           Sekreterare: 

                                                               

_________________________   ______________________ 

                                                                

Justeras:  

__________________________

10. Nötsektion Genomförda tävlingar är NN2 och VP. 
Planeras för KM.

11. Instruktörer Instruktörerna är informerade att 
klubben lämnar Studiefrämjandet och 
instruktörerna betalar 500 kr till 
klubben. 
Anna berättade om UBA mötet. 
Till instruktörskurs anmäler klubben 
Elin Esperi och Maja Fredriksson. 
Kontrollera om uppdatering för 
instruktörer 
UBA Anna Lundberg 

Pia Båvegård

12. Övriga frågor Intrång till djurägare: Kontroll hur 
avgifter beräknas. Fråga Barbro och 
Anki. 
Läggs som en fråga på FB, för beslut 
mellan möten. 

Släpen DFA380 besiktat och godkänt. 
Ny besiktning augusti 2021. 
Beslut att köpa färg och måla stora 
släpet. 
Kolla pris på dekal till stora släpet. 
Skriva inventarielista och sätta upp. 

Ersättning kviga NM; Kontakt med 
SVAK styrelse för att reda ut hur 
ersättning om 25000 kr ska betalas ut. 

Skyltar med ny logga behöver fixas. 
Kan ersättas med dekaler. 

Anna Lundberg 

Pia Båvegård 

Anna Lundberg

3. Nästa Möte Hos Pia Båvegård 
30 november kl 18.

4. Mötet avslutas   


